
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van zondag 13 december 2009

Aanwezig: Jorien, Thomas, Christophe D., Michaël M., Michaël D., Stijn, Joris B., Peter, Simon, Vincent,
Joris T., Maarten, Pieter V., Christophe B., Vinnie, Hanne, Lynn, Sander, Charlotte, Sanne,
Mattia, Daniel, Natascha, Karel, Koen, Gert, Yana

Verontschuldigd: Lore, Pieter V.H., Jeroen

Afwezig: Tim, Nils

De vergadering wordt geopend om 21.09u.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd. Een opmerking bij het kernraadverslag van 11 december
is nog dat de communicatie tussen de sneeuwreisverantwoordelijken en Scientica niet slecht verliep. Het is de
communicatie tussen Sportura en Scientica die niet goed verloopt en dit ligt dan nog vooral aan Sportura.

Actiepunten: part I

NOG TE DOEN

Actiepunt uit te voeren door tegen
Evaluatie Filmavond Herfst Janne 18/10/2009
Evaluatie t-shirts en linten op docuwiki Hanne 18/10/2009
Evaluatie 24u-loop Sander 02/11/2009
banner in orde brengen Lore 15/11/2009
IFB t-shirts regelen Sander 15/11/2009
Livingblad up to date houden Mattia 15/11/2009
voor een nieuw bordje zorgen Christophe B., Mattia, Michaël M. 15/11/2009
Evaluatie (zaal)voetbal Sport 29/11/2009
Evaluatie cantusklas Cantus 29/11/2009
IKZ plannen Mattia 07/12/2009
Evaluatie Provinciezuip Pieter VH 13/12/2009
geld tellen van de Living Thomas 13/12/2009
guido contacteren voor J&B bekertjes PR 13/12/2009
het aantal gekochte drank aan Thomas doorgeven Materiaal 13/12/2009
Kalender ontwerpen Grafisch 13/12/2009
kerstkaartje maken grafisch 13/12/2009
Podiumelementen regelen voor festival Jorien 30/01/2010
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GEDAAN

Actiepunt uit te voeren door tegen
Bolderkar herstellen Jorien 15/11/2009
Evaluatie Cultuurtweedaagse Scandinavië Annelies 29/11/2009
Evaluatie Pinpongtoernooi Sport 29/11/2009
naar departementen gaan voor subsidie Maffe experimenten Jorien, Mattia en Vincent 29/11/2009
Evaluatie LAN-party Tim 13/12/2009
Evaluatie Quiz Greet 13/12/2009
Evaluatie rope skipping Bruno & Jorien 13/12/2009
Evaluatie Sinterklaas Tim 13/12/2009
financieel overzicht op de wiki Thomas 13/12/2009
Verzekering zoeken en regelen Sanne 30/09/2009
Geld van de Living tellen Materiaal en Thomas 29/11/2009
Uitnodiging lenteconcert naar proffen sturen Thomas 29/11/2009
Evaluatie post alle posten 13/12/2009

Mededelingen

• De elementen voor de bolderkar zijn er al, maar er moet naar een fietsenmaker gegaan worden om het te
laten maken.

• Er komt een werkgroep voor de alumniwerking waarin de volgende mensen zitten: de voorzitter van Sci-
ence@Leuven (Jos Peeters), de voorzitter van V.W.N.I.L. (Christoffel Waelkens), iemand van beheerraad
(Mattia) en iemand van het presidium. Ze kunnen dit jaar eventueel ook met drie zijn. Deze werkgroep
gaat vooral werken aan 50 jaar Wina, maar ook aan andere zaken zoals betere communicatie en contacten.
Er wordt zeker al gewerkt aan een database met de gegevens van alumni. Ook Scientica gaat misschien
samenwerken met de alumni.

• De inkom voor het galabal is e10/12. De drankprijzen zijn redelijk duur, maar daar is niets aan te doen. De
begroting staat op de wiki. Er is gegokt op een opkomst van 150 mensen. Er komen desserten. Er wordt
geprobeerd een chocoladefontein te voorzien. De locatie is Musicafé, hier in Leuven dus. In de werkgroep is
vastgelegd dat drie man van de andere presidia gratis mogen komen.

Voorbije activiteiten

Ropeskipping: Het zaaltje was geschikt. Het was leuk en voor herhaling vatbaar (Kernraad verslag 3 december)

Cantusklas: Alles verliep zoals voorzien. (Kernraad verslag 3 december)

LAN-Party: De organisatie verliep heel chaotisch. Er zijn veel miscommunicaties geweest tussen GAK en webteam.
Er was niet nagedacht over hoe het eten precies klaar gemaakt moest worden. Ulyssis was veel te laat
gecontacteerd. Alles is uiteindelijk wel in orde gekomen. De LAN-party heeft tot 7 uur geduurd. Er is een
goed draaiboek gemaakt. De WII is een goed concept, we mogen dan niet vergeten batterijen te voorzien.
Tim was verantwoordelijke voor twee dingen deze week, dit komt omdat er geschoven is met activiteiten.
Dat was wel druk voor hem. (Kernraad verslag 3 december) Men is de kassa’s vergeten aan te vragen.

Provinciezuip bar: De vier vaten waren op. Ook alle jenever is op. Er is dus ontzettend veel gedronken. Er was
veel volk, ook was er vroeg al veel volk. Tegen 1 uur waren al veel mensen heel erg zat. (Kernraad verslag
3 december)
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Sint: Het was moeilijk iemand te vinden die sint of piet wou spelen. Misschien willen mensen geen hele namiddag
kwijt spelen en leren ze liever. Het is nochtans leuk om te doen en de leden apprecieren het ook heel erg.
(Kernraad verslag 11 december)

Quiz: Het was een geslaagde quiz, het niveau was goed. We zijn buiten gegooid om 10 voor 12. De security zei
ons dat we best moeten vragen of we bijvoorbeeld tot half 1 mogen opruimen, dan komen ze later langs.
Eerder zijn er eigenlijk nog nooit problemen mee geweest. Voor de prijsuitreiking is er uitgeweken naar de
Living, dat was een heel goed idee. Er is wel maar weinig volk meegekomen. De prijzen waren tof. Greet
gaat een goed draaiboek maken, want we kunnen niet op Tom Troch blijven rekenen. Dit is de reden dat
het niveau wat lager lag. (Kernraad verslag 11 december) Er is wel degelijk gevraagd tot half één te mogen
opruimen, maar daar is geen rekening mee gehouden. Je betaalt 2 euro per ploeg en krijgt uiteindelijk een
brolprijs. Misschien is het in de toekomst beter een paar heel mooie prijzen te voorzien. Michaël M. heeft
wel veel ervaring met kwissen, maar zegt er zelf geen te kunnen organiseren. In deze kwis zaten veel vragen
die ofwel iedereen wist, ofwel niemand wist. Daardoor lagen de scores waarschijnlijk zo dicht bij elkaar.

Aperitiefconcert: Het aantal mensen dat er verwacht was, is er wel geweest. Ze gaan niet op hun begroting zitten
omdat ze er geen rekening mee gehouden hebben tijdens het winkelen. Dat kan eigenlijk echt niet en wordt
zeker gemeld op de AKV. De aanwezigen vonden het een leuk concept. De foto’s waren misschien niet de
moeite waard. We stellen ons de vraag of het wel nuttig is, veel mensen zijn er niet bereikt en het wordt
op -100 gedraaid. (Kernraad verslag 11 december) Er is wel degelijk gewinkeld volgens de begroting en hier
worden dus geen problemen voor verwacht.

Kerstcantus: Er waren een 90-tal mensen. En er is een winst van 120 tot 130 euro. Ons Huis heeft een nieuwe
eigenaar en het is een salsa café geworden. Cantus gaat dit na. (Kernraad verslag 11 december)

Sinterkerstbar: De schmink is kwijt geraakt, hij is misschien per ongeluk mee uitgeleend aan Geos. Dit wordt nog
nagegaan. Een eerstejaar had een cadeautje bij, voor de rest is hier niets mee gedaan. Dit vinden we wel
heel jammer. (Kernraad verslag 11 december)

Protestactie: Op de LOKO AV is het initiatief gekomen om een betoging te organiseren tegen de manier waarop
het stadsbestuur de studenten behandelt. Vanuit LOKO hebben alle studentenkringen zich hier achter
gezet. Uiteindelijk is er 250 tot 300 man gekomen. Het heeft zijn effect gehad, want volgende week wordt
er samengezeten met het stadsbestuur.

De organisatie van de protestactie verliep niet zo vlot en dat mag ook gezegd worden. Het is allemaal maar
last minute geregeld, waardoor de kringen hier geen rekening mee konden houden met hun planning. Hier
was echter weinig aan te doen, pas op vrijdag is beslist een actie te houden. De druppel die de emmer
deed overlopen was het Citybike event en men wou hier dus op protesteren. Bovendien was de publiciteit
voor dit evenement ook handig om in de kijker te komen met de actie. Oorspronkelijk was het de bedoeling
pas maandag de actie bekend te maken. Dit is echter niet gebeurd, daardoor heeft Hanne via via te horen
gekregen dat de filmavond misschien niet kon doorgaan of uitgesteld moest worden.

Filmavond: cultfilms: Tijdens de eerste film was er een 15 man, na de eerste film is iedereen echter doorgegaan. Er
is dan besloten om op te ruimen. Het weinige aantal volk ligt misschien ook aan het einde van het semester.
(Kernraad verslag 11 december) Er is nog Almdudler over. Er was veel volk van een PeMe-groepje.

Komende activiteiten

Gokbar: Het tekstje is al geschreven. Het concept wordt nog uitgedacht. Er volgt in het tweede semester nog een
bar om de resultaten te bekijken.

Kerstfeestje: Er is voor 80 man eten besteld. De kaartenverkoop vlot niet echt. Koop snel je kaart. Maak nog
veel mond aan mond reclame.
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Chinees Nieuwjaar: LOKO gaat iets doen op Chinees Nieuwjaar, dit is op 3 februari. Het wordt een namid-
dag/avond met optredens, spelletjes, een diner, een tombola met vele prijzen... Er komen ook veel belang-
rijke mensen. Het gaat door in groep T. Het is bedoeld voor de chinese studenten hier, maar ook voor de
belgische studenten met de bedoeling deze twee groepen meer te integreren. Omdat Wina heel wat chinese
studenten heeft wordt er aan ons gevraagd of we vrijwilligers om te helpen en gasten naar het evenement
kunnen sturen. Mattia mailt hier nog eens voor rond. Ook de chinese ambassadeur geeft subsidies, dit
kunnen we onthouden voor als wij ooit iets willen organiseren voor de chinese studenten.

Evaluatie posten en werkgroepen

Bar

De klassieke bars lokken altijd veel volk. Een nieuw thema slaat niet zo hard aan, behalve als je meteen iets
heel speciaal doet. De bars zijn altijd tactisch gepland. Een nieuw thema staat vaak tussen twee klassiekers.
Qua communicatie is er wel wat misgegaan. Het barteam van de week was maar een paar keer het team dat
op voorhand is afgesproken. Er is veel gewisseld van verantwoordelijke. Daardoor waren de tekstjes voor in de
winagenda vaak te laat en stond het ook laat op de site. Hopelijk gaat dit in het tweede semester beter. Het is
misschien handig een lijst van de verantwoordelijken op de wiki te zetten. Dit is beter voor bar, maar ook voor
andere mensen. Er kan beter 1 verantwoordelijke zijn in plaats van 2 mensen. Financieel staat bar er goed voor.
Bar gaat nog zien of ze meer speciale acties gaan doen nu dat ze goed op hun begroting zitten. Volgend semester
komt er wel elke week een bier van de week. Alles van eigen drank wordt nu via Alma geregeld. Er wordt in het
begin van volgend semester nog samengezeten met de verantwoordelijken van Alma en bar.

Beheer

Er is niet zo veel overzicht over de presidiumrekeningen, er komt iets op de wiki. De kassa’s waren vaak te laat
aangevraagd. Uiteindelijk zijn hier geen problemen mee geweest, maar probeer ze op tijd aan te vragen. Sommige
betalingen waren nogal laat gebeurd. Subsidies zijn met de tweede schijf aangevraagd omdat er nog geen facturen
waren. Thomas zal een bevestiging sturen als er iets overgeschreven is. De winagenda’s en posters voor subsidies
komen bij Thomas op kot te liggen, anders wordt het misschien weggegooid.

Cantus

De communicatie was goed. De deadlines zijn altijd gehaald. De affiches waren steeds goed op tijd. De taakverdel-
ing is voor cantus wel anders dan voor ander posten, maar die ging ook heel goed. Financieel heeft cantus altijd
positief gedraaid. Dit komt vooral omdat het inschatten en het aansluiten van de vaten telkens juist gedaan is.
Cantus maakt de cantussen liever niet goedkoper. Dit maakt het moeilijker om de prijs achteraf weer te verhogen.
Er komen waarschijnlijk wel speciale acties. Eerst wordt er nog afgewacht wat er met Ons Huis gaat gebeuren.
De codices en pinten draaien op nul. De opkomst is altijd heel goed, op de vier cantussen kwam 160, 80, 140 en
95 man. Wina heeft een goede cantusnaam. Er is veel volk van andere kringen dat altijd blijft terugkomen. Er
wordt waarschijnlijk nog een cantusklas georganiseerd in het tweede semester.

Cultuur

De communicatie verliep over het algemeen wel goed, soms waren er wat problemen. Er zitten weinig kernpresid-
iumleden in cultuur, zodat niet iedereen altijd van alles op de hoogte was. Ze zijn altijd goed op tijd begonnen
met het organiseren. Cultuuractiviteiten zijn over het algemeen minder populair, maar ze bereikten ook vaak een
ander publiek. Cultuuractiviteiten zijn vaak afhankelijk van externe omstandigheden. We moeten oppassen met
het verschuiven van activiteiten. Naar een activiteit op een minder populair tijdstip komt minder volk. Volgend
jaar moet er best eens samengezeten worden met GAK om te bespreken wat GAK en wat cultuur doet (filmavond,
eetstandjes...). Cultuur doet evenveel moeite als ander posten, dus beschouw ze niet als een mindere post!
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CuDi

De evaluatie staat op de wiki. Hopelijk komen de maandelijkse facturen van Acco nog in orde. Er is meer winst
gemaakt, waarschijnlijk worden de winstmarges nog aangepast zodat er minder winst gemaakt wordt. Volgens de
regelementen moet het zo goedkoop mogelijk zijn, maar als je begroot op winst doe je dit eigenlijk niet. Het is
dus misschien niet per se nodig dat de winstmarges worden aangepast.

EJW

De evaluatie staat op de wiki. Eerstejaars ‘lastigvallen’ is een grapje. Thomas laat nog weten hoeveel het presidium
betaalt om het weekend op nul te brengen.

Fotoboek

De interne communicatie verloopt goed. Een van de volgende dagen krijg je de persoon waar je je tekstje voor
moet schrijven. Er komt geen nieuw concept. In de tweede week van het tweede semester beginnen de plakdagen.
Er wordt minstens 1 keer op de campus geplakt. Er kan misschien ook op de bar geplakt worden. Op die manier
staat het plakken hopelijk terug in de belangstelling. Er komen ook bitterballen ter aanmoediging. Er is e-380
begroot, dit is omdat er vaak overschotten zijn. Er wordt zeker op gelet niet te veel fotoboeken te bestellen.

Fototeam

Er is niet samengezeten met fototeam. Het is wel jammer dat er geen evaluatie is. Er staan geen werklijsten meer
online. Het werkte weinig motiverend. Nu wordt het fototoestel op het moment zelf meegenomen en doorgegeven.
Dit werkt wel beter. Misschien moet er wel per activiteit een verantwoordelijke aangeduid worden. Het selecteren
en online zetten komt op de schouders van twee mensen terecht. Dat is veel werk. Misschien moeten de andere
mensen van fototeam het ook leren. Het voordeel is wel dat het altijd duidelijk is waar het fototoestel en het
kaartje is. Er wordt niet of nauwelijks geselecteerd. Het gaat niet om het feit dat er te veel foto’s zijn, maar om
het feit dat er ook mislukte foto’s tussen zitten. Er wordt op de bar vaak maar tot half 2 foto’s genomen. Het
fototoestel wordt dan doorgegeven aan barteam. De foto’s die zij nemen worden veel later online gezet. Veel
mensen zien deze foto’s niet meer. Ofwel kan er een paar uur extra op het tweede kaartje gewacht worden ofwel
moet er ergens duidelijk staan dat er nieuwe foto’s zijn. Het fototoestel kan ook naar iemand anders van het
presidium gaan en moet niet per se direct aan barteam worden gegeven. Op cantussen is er vaak vanaf 1 plaats
getrokken. Dit is al wel gezegd geweest.

GAK

GAK is financieel goed bezig. Af en toe zijn er dingen laat geregeld. Soms zijn er dingen misgelopen, bijvoorbeeld
tijdens de voorbereidingen van de LAN-party. In het tweede semester wordt er vaker kort vergaderd om de
creativiteit niet verloren te laten gaan. GAK gaat niet te last-minute alles regelen en goed communiceren met de
andere posten.

Materiaal

Materiaal gaat nog een evaluatie doen. Er blijft nog steeds veel rommel liggen in de kelder. De frigo’s zijn nog
eens uitgekuist, de vuilzakken zijn ook weg. Er wordt nog gewerkt aan een efficiënter systeem voor het eten en
drinken. Het afval van de PC’s wordt nog weggedaan, dit wel liefst voor de kerstvakantie. Als dit niet lukt, kan
het voorlopig weer in de kelder worden gezet. Er kan best een keer gewinkeld worden voor veel drinken, eventueel
met de VTK-kar. Er mag nog meer versiering komen in de living. Mensen zetten de Living vaker terug goed in
orde. Materiaal heeft niet zo veel geklaagd, dat vinden we tof. We gaan hier wel niet van profiteren. Thomas
kijkt na of we niet te veel verlies maken met het drinken in de Living.
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Onderwijs

De uitnodigingen voor het lenteconcert zijn verstuurd. Alles wat moest gebeuren, is gedaan. Er zijn wel wat te
weinig OWG’s geweest. Er zijn wat problemen geweest met communicatie naar de onderwijsvertegenwoordigers.
Er is een bevraging geweest bij de informatica studenten over de master CW. Binnenkort zit IKZ terug samen in
verband met de aanpassingen over OWG in het huishoudelijk reglement. Er heeft al wel een werkgroep hierover
samengezeten, maar die zat vast. Er zijn verschillende mensen gecontacteerd voor meer input. Het wordt dus
terug in gang gezet.

PR

De evaluatie staat op de wiki. Er moet nog e1200 binnenkomen van de bedrijven. Het werk werd vooral gedaan
door twee mensen, Vincent zal er nog meer achter zitten. Het aantal mensen dat lid is geworden is goed. Er zijn
nog een aantal mensen die al hebben vooringeschreven en nog niet hebben betaald. Er zijn meer toffe proffen
dan voorzien. De toffe proffen zoeken ging voor fysica heel vlot, de andere richtingen gingen niet goed. Volgend
jaar moet pr-intern misschien zelf alle proffen zoeken. Eventueel kan er gewerkt worden met overschrijvingen. Het
opzet om meer ereleden te zoeken bij alumni is niet geslaagd, want de alumni zijn niet gecontacteerd geweest. Er
is nu een werkgroep voor de alumni werking, maar er moet wel goed achter gezeten worden. Als we meer ereleden
willen volgend jaar, moeten we daar nu al wel mee beginnen.

Redactie

De dikkere winagenda’s zijn positief onthaald geweest. Er waren vaak winagenda van 16 pagina’s of meer. De
winagenda’s werden verspreid over de campus. Naar het einde van het semester toe is de oplage verminderd. Het
systeem van de opvul- en eindverantwoordelijke werkte goed. Een boekje met nietjes en meer pagina’s heeft wel
meer gekost dan begroot. Nu wordt er geprobeerd 8 tot 12 pagina’s aan te houden. De nietjes willen we wel liefst
behouden. Een oplage van 200 winagenda’s van 12 pagina kost e33, de duurdere waren e60. Het is ongeveer
e5 voor de nietjes. De deadline ligt op woensdagavond. De tekstjes waren redelijk goed op tijd, enkel preses en
bar waren enkele keren te laat. In het begin waren er wat problemen met verdwijnende tekstjes. Het systeem van
tekstjes op de wiki zetten is goed. Veel dingen zijn maar voor een aantal mensen leuk en dat is misschien niet
goed om in de winagenda te zetten vermits extra pagina’s geld kost. Het kortverhaal wordt ook niet door iedereen
gelezen, maar je kan er nu moeilijk mee ophouden. De eindredactie mag iets beter. In de kalender staan vaak
fouten. Er moet hier een beter systeem voor komen.

Schachtenmeester

Michaël M. communiceert goed met zichzelf. De opkomst voor de verkoop en de doop was goed. Op de cantussen
is de opkomst wel beduidend lager. Dit komt omdat de eerstejaars minder actief zijn. Financieel heeft Michaël
M., het ongeveer e300 beter gedaan dan Michaël D..

Secretaris

De verslagen zijn redelijk goed op tijd, maar nog nooit foutloos geweest.

Sneeuwreis

We evalueren sneeuwreis na de sneeuwreis. De problemen tijdens de voorbereidingen zijn steeds opgelost geraakt.

Sport

Sport zit financieel redelijk goed op zijn begroting. De IFB is goed georganiseerd. Op de eigen activiteiten komt
niet zoveel volk, maar het is altijd wel leuk. Sport moet er misschien wel meer organiseren. De samenwerking
verloopt prima. De evaluatie en het draaiboek van de 24u- loop zijn nog steeds niet af. Vooral het draaiboek is heel
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belangrijk. Sportactiviteiten worden vaak ook als mindere activiteiten beschouwd, dat is jammer. Sportactiviteiten
vielen vaak samen met andere activiteiten. We mogen niet te hard met onszelf concurreren. Dit is een algemeen
punt, vaak zijn er veel activiteiten geweest en hier moeten we wel voor oppassen.

T-shirt en linten

Er is nog geen financieel overzicht. De communicatie loopt goed. In de vakantie ging het soms moeizamer. Er
waren veel problemen met de ontwerpen van de t-shirts. Volgend jaar kan er best iemand zijn met kennis van
zaken in t-shirts en linten. Mensen hadden geklaagd dat de bijbestellingen laat waren. Er kan misschien beter
besteld worden in drie fases. Dan zit je wel met kleinere oplages. Soms doet Color Image wel lastig als er foute
bestellingen worden gegeven. Door de polo’s zijn er meer overschotten dan de vorige jaren. De polo’s zitten ook
niet zo heel goed. De meeste mensen kiezen voor een t-shirt. Het is wel niet zo veel extra moeite. Een idee is
misschien om bij het inschrijvingsstandje enkel t-shirts te hebben liggen en polo’s te laten nabestellen. We denken
dat Herva failliet is gegaan, maar we zijn niet zeker.

Webteam

De commumnicatie intern en naar andere posten loopt oké, behalve voor de LANparty. De activiteiten liepen oké
behalve de LANparty. De taakverdeling is niet goed: sommige weten niet dat die bestaat, sommigen volgen ze
niet, anderen doen te veel. Webteam heeft hard gewerkt.

Presesduo

Mattia en Jorien waren allebei niet van alles perfect op de hoogte, maar ze weten goed van elkaar waar ze mee
bezig zijn. Voor de meeste posten staan ze in de mailinlijst. De andere posten houden hen meestal goed op
de hoogte. Enkel voor sneeuwreis waren ze niet van alles op de hoogte. Het had echter vaak geen zin om ook
hen op de hoogte te houden. Bij de 24u-loop hadden ze misschien iets vroeger moeten beginnen aansporen. Ze
zijn goed begonnen op de wiki, maar daarna is het wat stilgevallen, zoals bij de meeste posten. De docuwiki is
goed opgevolgd. De vertegenwoordiging bij LOKO en Scientica gaat goed, ook de connecties met de faculteit
en de departementen zijn goed behouden. Ook op internationaal vlak loopt de vertegenwoordiging goed. Er
worden veel mails gestuurd vanuit preses. Mensen krijgen vaak dubbel mails, dit heb je niet met gmail. Op de
preseskwartiertjes is gebleken dat mensen wat meer informatie wensten over het gebruik van de wiki’s. Er is op de
preseskwartiertjes ook gebleken dat mensen niet wisten dat van kenrpresidium naar medewerker gaan wel mogelijk
is. Je blijft dan nog wel bestuurder van de vzw. Verder is er ook gebleken dat bij posten vaak een activiteit
georganiseerd wordt door een verantwoordelijke, niet door de hele post. Dit is niet per se slecht, maar zorg dat de
hele post dan wel weet dat het zo werkt. Nils, Toon en Janne moeten nog langskomen op preseskwartiertje. Plan
je postenvergaderingen goed op tijd, zo vermijd je overlap.

Werkgroep Master in de informatica

Er is nog maar één keer samengezeten. Veel problemen zijn al wel opgelost met het contract met KBC. We hebben
nog wel meer potentiële sponsors. Er is ook gewerkt aan de contacten met VTK.

IKZ

Na de AV heeft men de kwestie van OWG een beetje laten rusten. Er zijn nu heel wat nieuwe ideeën en de
werkgroep zal hier nog over samenzitten.

Werkgroep Naaktkalender

Momenteel ligt het werk stil. Er zijn wel nieuwe ideeën voor sponsors. We kunnen nu 500 kalenders krijgen voor
e2500 bij Acco. We willen echt wel wat winst maken, dus moeten we veel sponsors beginnen zoeken. Als het dit
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jaar niet meer lukt, zal de kalender waarschijnlijk niet meer verkocht geraken. We moeten de kalender proberen
te hypen. Daniel gaat bij de werkgroep.

Werkgroep Intranationaal

Bart heeft goed zijn best gedaan. Het boekje met de plannetjes en de vele mails waren leuk. De KULakkers zijn
zeker bereikt.

Werkgroep Internationaal

De werkgroep heeft niet zo veel gedaan. Veel werd ook gedaan vanuit Scientica.

Werkgroep Grafisch

Er moet beter gecommuniceerd worden over wie waar mee bezig is. Als ze geen tijd hebben om iets te maken,
moeten ze dat gewoon zeggen. Op de wiki komt een lijst met de huidige projecten. De posten moeten ook eerder
doorgeven of ze een affiche willen. De prijs en andere gegevens kunnen er gemakkelijk achteraf bij op. Zeg er
duidelijk bij of je het in grijswaarde of in kleur wil.

Nog meer evaluaties

Externe vertegenwoordiging

De data voor de LOKO AV’s en de AKV’s moeten beter op voorhand op de wiki komen. De verslagen van de
AKV komen op de wiki en bij de uitnodiging voor een PV komt de link erbij. We hebben een goede reputatie qua
vertegenwoordiging bij LOKO. Bij Scientica hebben we niet zo’n goede naam, waarschijnlijk omdat we zo’n goed
draaiende kring zijn. We denken wel dat het nu al beter is dan vorige jaren. Pieter V. is gëınteresseerd om sociale
vertegenwoordiger te worden.

Kernraad

De kernraad is nuttiger dan vorig jaar. Er is veel gemaild naar kernraad@wina.be. Dat is zeer handig. Er is
vaak doorgegaan op bepaalde punten. Dit komt ook wel omdat we veel tijd hadden om een kernraad te houden.
Discussies voorbereiden voor op de PV gebeurt niet echt op de kernraad. De discussie over de winagenda’s is
uiteindelijk gewoon twee keer gevoerd. In de toekomst moeten we op de PV’s de pro’s en de contra’s geven en
geen discussies opnieuw voeren. Soms komen bepaalde mededelingen zowel op de kernraad als op de PV. Dit komt
omdat niet iedereen de verslagen leest en daarom worden de belangrijkste puntjes nog eens herhaald. Het was
lastig dat er geen vast moment was om een kenraad te houden. Het werken met doodles is niet leuk en mensen
vergeten het ook rapper. We hebben niet zo vaak mensen uitgenodigd op de kernraad, zeker voor cultuur had dit
vaker gemogen. Bar en GAK zijn handig in de kenraad.

PV

Er zijn langere PV’s en kortere PV’s geweest. Als ze lang duren ligt dat ook deels aan de onderwerpen. Er
zijn maatregelen genomen om de PV’s in te korten en dat heeft wel gewerkt. Sommige discussies blijven nog
wel lang aanslepen. Soms worden er te veel details gegeven. Dit moeten we vermijden. Het is ook iedereens
verantwoordelijkheid om niet te veel te herhalen. Het helpt als je in een discussie dingen opschrijft, dan kan je
beter reageren en herhaal je niet te veel. Het is in het algemeen goed om dingen op te schrijven tijdens de PV.
Dit zijn dan vooral puntjes die voor jezelf belangrijk zijn. Het zijn vaak dezelfde mensen die de discussies voeren.
Dit is wel niet voor alle onderwerpen het geval. We willen mensen aansporen meer te durven iets te zeggen. Er
zijn wat mensen die afwezig zijn zonder zich te verontschuldigen. Sommige mensen zijn misschien gewoon niet

8



gëınteresseerd in de PV’s. Zij horen beter thuis in het profiel van medewerker. Ga niet in de zetels zitten, dan ga
je veel gemakkelijker babbelen.

Campagnepuntjes

Chocomelk in de bar: Daar kan nog voor geijverd worden bij alma.

Docuwiki is zeer goed in orde.

Foto’s sneller online zetten is ook in orde.

Onderwijsverantwoordelijke als OWG voorzitter wordt aan gewerkt.

Milieubewustheid: De werkgroep milieu gaat in het tweede semester van start

Internationaal: Hier wordt nog aan gewerkt, bijvoorbeeld het Chinees Nieuwjaar.

Diversiteit: Er waren al een aantal activiteiten met mensen die anders waren.

Scientica: Er zijn goede contacten met scientica

JV’s beter ondersteunen: De kaartenverkoop loopt goed. Een beloningssysteem lijkt niet nodig. Er is een JV
receptie geweest.

Een nieuwe site is af.

Financieel overzicht

Thomas overloopt het financieel overzicht. Enkele opmerkingen:

• De begroting van de kalender is verloren gegaan.

• Er komen nog subsidies bij redactie.

• De departementen moeten nog betalen voor de kelders.

• Er komen nog ongeveer e300 verzekeringskosten bij.

• De begroting voor de Mannen vs. vrouwen themaweek klopt niet en wordt nog bekeken.

• Er wordt gevraagd of het bij een volgend overzicht mogelijk is er ook bij te zetten hoe elke post staat ten
opzichte van zijn begroting.

• Volgend semester komen er regelmatiger overzichten online.

Verkiezing kiescomité

We openen de kringvergadering. Vincent, Michaël D., Thomas, Jorien zijn kandidaat voor het kiescomité. Ze
worden verkozen. We sluiten de kringvergadering.

Er zijn problemen met de interpretatie van de reglementen. We weten niet of het kiescomité uit de kringvergadering
moet komen. Als dit niet het geval is, wordt Charlotte nog gecoöpteerd.
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Festival

Festival zit in de problemen. Er zijn problemen met de elektriciteit. Er is te weinig volt in de Albatros. Een extra
generator kost e1000. Vorig jaar is het wel gelukt met een normaal voltage. De werkgroep volgt het nog op en
probeert er uit te geraken. Er zijn ook problemen met het materiaal. Voorlopig is er enkle waarbor aan de Albatros
betaald, er zijn nog geen contracten getekend met groepjes. Als het festival toch niet doorgaat, is er dus geen
probleem. We hebben ook wel een groot budget bij onvoorziene kosten, om eventuele problemen op te lossen. De
werkgroep gaat er zeker niet van uit gaan dat ze dit geld hebben. Eventueel besparen ze wat op de groepjes en
zoeken ze goedkopere bandjes.

Varia

• Cantus koopt nieuwe aftrekkers en nieuwe kaarsjes.

• Vinnie heeft een lijst met galabals waar je gratis binnen kan. Deze worden ook nog op tijd aangekondigd.

• Het Huishoudelijk Reglement moet op de site nog aangepast worden.

• Wega heeft een verlengsnoer, ze vragen waarschijnlijk 1 euro per 3 meter en dat is heel goedkoop.

• Er is een probleem met de audiokabel in de bar. Hij moet lang genoeg zijn. Er wordt een nieuwe gekocht.

• De examenwiki wordt veel gespamd. Tijdens de examens wordt er gewerkt met anonieme gebruikers. De
drempel om aan te passen blijft nog steeds heel laag.

• De singstar micro’s van Natascha zijn kwijt.

• Vanavond is het Plan Sjarel van Ekonomika.

• Vlak na de lesvrije week is de eerste PV van het tweede semester.

• Vrolijk Kerstfeest, Prettig Nieuwjaar, Goede blok en Geweldige examens!

Actiepunten: part II

Actiepunt uit te voeren door tegen
bolderkar herstellen Michaël M. en Pieter 07/02/10
Schmink zoeken Jorien 07/02/10
Audio kabel kopen bar 07/02/10
Huishoudelijk reglement online zetten Sanne 07/02/10

De vergadering wordt gesloten om 1.45u.

Sanne Leenders (secretaris)

De volgende vergadering gaat door op 7 februari 2010 om 22.00u in de Winaliving.
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